
Na Hrvatskoj radioteleviziji održan sastanak o 
vraćanju HRT-ovog studija u Varaždin 

U petak  4. svibnja u prostorijama Hrvatske radioteleviziji u Zagrebu 
održan sastanak o vraćanju HRT-ovog studija u Varaždin 
 
04.05.2018. 

 

 

 

Na sastanku s glavnim ravnateljem HRT-a Kazimirom Bačićem, ravnateljem 

Poslovne jedinice Program Renatom Kunićem, ravnateljem Poslovne jedinice 

Tehnologija Nikolom Bonačićem-Krešićem i ravnateljem Poslovne jedinice 

Produkcija Jozom Barlovićem bili su saborski zastupnik AnĎelko Stričak,  župan 

Varaždinske županije Radimir Čačić i predsjednik Županijske skupštine Alen 

Runac.  

 

Na sastanku su dogovoreni koraci koji će omogućiti da se s početkom jesenske 

sheme regionalni program ponovno proizvodi i emitira iz HRT-ovog studija u 

Varaždinu. U prvoj etapi Varaždinska županija osigurala je prostor te ga besplatno 

dala na raspolaganje HRT-u. 



Stričak: „Logično je da dopisništvo nacionalne javne televizije mora biti u 

Varaždinu“ 

 

Saborski zastupnik Anđelko Stričak izjavio je: 

 

- Još od 2014. godine od odluke tadašnje Radmanove uprave HRT-a da se zatvori 

dopisništvo u Varaždinu, HDZ je konstantno radio na tome da se takva loša odluka 

ispravi i da se dopisništvo vrati u Varaždin. Unazad 4 godine stalno smo aktualizirali 

to pitanje, a i tražili raspravu u Županijskoj skupštini. Zadovoljni smo što je sada 

konačno riješeno da se dopisništvo vraća, jer ovaj kraj odnosno Varaždinska 

županije i njeni građani zasigurno to zaslužuju. 

 

- Varaždinska županija ima izuzetno razvijeno gospodarstvo, sjedište je brojnih tijela 

državne uprave i samim time logično je da dopisništvo nacionalne javne televizije 

mora biti u Varaždinu. – zaključio je Stričak. 

  

Sada su razriješeni svi tehnički i organizacijski problemi te je definirana dinamika 

aktivnosti. 

  

 


